
 
 "?האמירות הקשות בסין נגד החטופה הישראלית ומשפחתה: "אין בושה

הטון תיעוד החטיפה של הצעירה נועה ארגמני זכה לסיקור נרחב גם בסין, גם בשל הקשר המשפחתי • אך  

  • מדי"  "ישראל מעודדת חטיפה, הפעולות של חמאס רכות  ברשתות החברתיות במדינה הפך למאשים: 

קבוצת ישראלים במדינה יצאה בקמפיין רשת: "יש פה הרבה מחסור באינפורמציה ומידע שגוי" • גם משרד 

 החוץ הסיני מתח ביקורת: איך המלחמה תשפיע על הקשרים בין המדינות? 

  16/10/23| פורסם   N12|  שני בירנבוים

אף אחד לא יכול להישאר אדיש לסרטון החטיפה של נועה ארגמני לרצועת עזה: רכובה על אופנוע, מופרדת 

מבן זוגה אבינתן, בעודה צועקת ומתחננת להישאר בחיים. סרטון זה הפך ויראלי גם ברשתות הסיניות, בין  

סי אזרחות  ליאורה,  נועה,  מכיוון שלאימה של  בישראל   -נית  היתר  סין  לעזרת שגרירות  פנו  ובמשפחה 

להשיב את נועה הביתה. אך בעוד בישראל, כמו במקומות נוספים בעולם, מגלים אמפתיה כלפי משפחות 

 התקשורת בסין נוהגת בחוסר רגישות בסיפורה של נועה, בלשון המעטה. -החטופים ודואגים לשלומם 

 ]...[ 

שישראל היא שותפה קרובה של ארצות הברית באיזור, אז מבחינת הסינים, לבקר את ישראל זה "בגלל  

.  INSSטוביה גרינג, חוקר סין במכון למחקרי ביטחון לאומי    N12-לבקר את ארצות הברית", מסביר ל

  הוא מוסיף כי התקשורת הסינית נמנעת מגינוי של חמאס כבר מהיום הראשון של המלחמה: "הטלוויזיה 

את  רק  ומראים  הרקטות  ירי  את  מקטינים  הם  'טרור'.  המילה  את  מציינת  לא  בכלל  סין  הממלכתית של 

ואז את הירי בעזה. כשמציינים הרוגים   אומרים שהמלחמה או הקונפליקט הובילו להרוגים    -השובלים, 

 משני הצדדים". 

קול גם  לעיתים  נשמעים  בישראל,  מצודדת  שלא  סין,  של  הכללית  הגישה  באזרחי  למרות  שתומכים  ות 

המדינה. ועדיין, גם בזירה הדיפלומטית ישראל מתמודדת עם קשיים שמגיעים מסין: בשבוע שעבר נדקר 

עובד של השגרירות הישראלית בבייג'ינג. נוסף על כך, שר החוץ הסיני וואנג יי פרסם השבוע הודעת גינוי  

ת של עזה", נכתב בהודעה. "הפעולות  ללחימה הישראלית: "סין קוראת להפסיק את הענישה הקולקטיבי

 של ישראל בעזה הן מעבר להגנה עצמית".

אלא גם לאמירות גדולות יותר   –אך הקריאות שנשמעות בימים אלה נגד ישראל, לא קשורות רק למלחמה  

בקשר לסכסוך הישראלי פלסטיני. אחרי פגישה עם שר החוץ האירופי ג'וזף בורל, אמר השר הסיני: "יש  

ים של עוולות שהתרחשו בעולם, אך העוול שנעשה לפלסטינים נמשך יותר מחצי מאה. אסור לתת  סוגים רב

לייסורים שנכפים על העם הפלסטיני במשך כל כך הרבה דורות להימשך. העם היהודי כבר לא מפוזר כפליט  

 חסר כל, מתי הפלסטינים יוכלו לחזור למולדתם?".  
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